
Interpelácia č. 20/2018   
 

 

2. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 5.3.2018  

 

 

Mgr. Pristáš: 

Ja by som sa chcel opýtať, asi na novembrovom alebo decembrovom zastupiteľstve som sa 

pýtal na parkovisko medzi základnou umeleckou školou a gréckokatolíckou farou, vidím, že 

už je urobené. Chcem sa opýtať, či to riešenie je trvalé, alebo len dočasné. 

 

PhDr. Čižmár: 

No, k tejto téme sme sa vyjadrovali pred dvoma týždňami. Bolo povedané, že je to dočasné 

a je to už v kompetencii potom aj farského úradu, resp. na úrovni rokovaní s mestom, aby 

bolo to riešenie konečné.  

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


